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Protokół nr LXXIII/2024 / ? e, Cj gk a 
z LXXIII Sesji Rady Miasta Żagań w dniu 26 styc,;:;a 2024 / QJ\' y 

/ 

Obrady rozpoczęto 26 stycznia 2024 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:32 tego 
samego dnia. 

I.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Adam Matwijów otworzył LXXIII sesję Rady Miasta Żagań. 
Przywitał wszystkie osoby uczestniczące w LXXIII sesji Rady Miasta, poinformował o 
nagrywaniu sesji, oznajmił, że udział w sesji jest jednocześnie akceptacją publikacji swojego 
wizerunku oraz przypomniał o przestrzeganiu rozporządzenia o ochronie danych osobowych 
(RODO). 

Po otwarciu nastąpiło sprawdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Obecni: 

I .Wiesław Bochenek 
2. Andrzej Chodań 
3. Kinga Drewicz 
4. Dariusz Jadach 
5. Małgorzata Klorek 
6. Danuta Kozłowska 
7. Stanisław Kucab 
8. Grzegorz Kuźniar 
9. Tomasz Kwarciński 
10. Piotr Łoś 
11. Tomasz Maciejak 
12. Daniel Marchewka 
13. Adam Matwij ów 
14. Tomasz Nowak 
15. Krzysztof Ornieljańczyk 
16. Henryk Sienkiewicz 
17. Krzysztof Sieńko 
18. Ireneusz Szaniawski 
19. Piotr Węglik 
20. Jakub Witek 
21. Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

Radna Małgorzata Klorek kworum potwierdziła ustnie. 
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Kworum zostało osiągnięte. 

Po osiągnięciu kworum, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził prawomocność obrad oraz 
poinformował, że wszyscy radni zostali prawidłowo zawiadomieni o terminie sesji i otrzymali 
dokumenty, związane z proponowanym porządkiem obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Adam Matwij ów poinformował, że radny Piotr Łoś na podstawie 
§ 18 ust.1 U chwały nr L VIII/80/2018 Rady Miasta Żagań z dnia 19 października 2018 r. w 
sprawie uchwalenia Statutu Gminy Żagań o statusie miejskim, przedłożył wniosek o zmianę 
porządku obrad sesji poprzez wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia przez Radę Miasta Żagań stanowiska w przedmiocie przedsięwzięcia „Budowa 
Elektrociepłowni na paliwa alternatywne wraz z instalacją do przesyłu ciepłej wody dla 
Łużyckiego Centrum Recyklingu Sp. z o. o. w Marszowie". Przewodniczący Rady Miasta 
zapytał radnego Piotra Łosia czy chce uzupełnić informacje do złożonego wniosku. 
Radny Piotr Łoś odczytał wniosek o wycofanie projektu uchwały, po czym odniósł się do 
wypowiedzi Pełnomocnika Komitetu Inicjatywy Uchwałodawczej mieszkańców Gminy 
Miejskiej Żagań podczas debaty odbytej w dniu 09.01.2024 r. w sprawie budowy spalarni w 
Marszowie, jak również do opinii radcy prawnego oraz złożonych projektów uchwał, 
podtrzymując swój wniosek o wycofanie z porządku obrad powyższego projektu uchwały. 
Radny zaznaczył, że w przypadku przyjęcia przez radnych uchwały w sprawie wyrażenia przez 
Radę Miasta Żagań stanowiska w przedmiocie przedsięwzięcia „Budowa Elektrociepłowni na 
paliwa alternatywne wraz z instalacją do przesyłu ciepłej wody dla Łużyckiego Centrum 
Recyklingu Sp. z o. o. w Marszowie", złoży zapytanie do Nadzoru prawnego Wojewody, czy 
powyższa uchwała jest zgodna z prawem. 
Przewodniczący Rady Miasta Adam Matwijów odniósł się do słów radnego Piotra Łosia 
wyjaśniając, że pierwotny projekt uchwały został zaopiniowany negatywnie, dlatego zgodnie z 
uchwałą Rady Miasta Żagań z 2018 roku, wstrzymał postępowanie i poprosił o uzupełnienie o 
uwagi zamieszczone w opinii radcy prawnego. Po uzupełnieniu i poprawieniu błędów, projekt 
uchwały został wprowadzony do porządku obrad przez Przewodniczącego Rady.. 
Przewodniczący Rady dopuścił w dyskusji dwa głosy: jeden za i jeden przeciwko złożonemu 
wnioskowi. 
Przeciw wnioskowi wypowiedział się radny Andrzej Chodań, pytając radcy prawnego o 
poprawność złożonego projektu uchwały, zaznaczając jednocześnie, że radny Piotr Łoś jest 
przedstawicielem Rady Miasta do prowadzenia rozmów i negocjacji ze spółką, która ma zająć 
się budową spalarni. Natomiast za wypowiedział się radny Piotr Łoś podkreślając, że w piśmie 
złożonym przez Komitet Inicjatywy Uchwałodawczej zapisano, iż inicjatywa uchwałodawcza 
obejmować będzie skierowanie do Rady Miasta Żagań obywatelskiego projektu uchwały 
kierunkowej w sprawie działań organu wykonawczego. 
W odpowiedzi radca prawny Przemysław Rzeźniczak wyjaśnił, że projekt uchwały jest 
zgłoszony prawidłowo, a negatywna opinia poprzedniej obsługi prawnej dotyczyła innej treści 
uchwały, natomiast projekt, który został ujęty w porządku obrad LXXIII sesji Rady Miasta 
Żagań, Rada ma prawo zajmować stanowisko, więc pod względem formalnym uchwała może 
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być procedowana. Po wyjaśnieniu, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania wniosku 
radnego Piotra Łosia. 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosku o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia przez Radę 
Miasta Żagań stanowiska w przedmiocie przedsięwzięcia „Budowa Elektrociepłowni na 
paliwa alternatywne wraz z instalacją do przesyłu ciepłej wody dla Łużyckiego Centrum 
Recyklingu Sp. z o. o. w Marszowie". 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imiem1e: 
ZA (2) 
Dariusz Jadach, Piotr Łoś 
PRZECIW ( 13) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, Stanisław 
Kucab, Tomasz Kwarciński, Tomasz Maciejak, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Ireneusz Szaniawski, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Kinga Drewicz, Grzegorz Kuźniar, Daniel Marchewka, Krzysztof Sieńko, Piotr Węglik, 
Jakub Witek 

Wniosek radnego Piotra Łosia o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia przez Radę Miasta Żagań stanowiska w przedmiocie przedsięwzięcia „Budowa 
Elektrociepłowni na paliwa alternatywne wraz z instalacją do przesyłu ciepłej wody dla 
Łużyckiego Centrum Recyklingu Sp. z o. o. w Marszowie" nie uzyskał akceptacji. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta Adam Matwijów poinformował, że Burmistrz Miasta 
na podstawie §18 ust. 1 i §46 ust. 2 Uchwały nr LVIII/80/2018 Rady Miasta Żagań z dnia 
19 października 2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Żagań o statusie miejskim, 
przedłożył wniosek o zmianę porządku obrad Sesji poprzez wprowadzenie dwóch projektów 
uchwał. 
Pierwszy wniosek dotyczący wprowadzenia do porządku LXXIII sesji Rady Miasta Żagań 
projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Żagańskiego. 
Przewodniczący Rady zaproponował, aby projekt uchwały został omówiony i głosowany pkt. 
9 ppkt "l", następnie przeszedł do głosowania wniosku. 

Glosowano w sprawie: 
Wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Żagańskiego. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, 
Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Ireneusz 
Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek-Muszyńska, Małgorzata Klorek, Henryk 
Sienkiewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Grzegorz Kuźniar, Jakub Witek 

Radna Małgorzata Klorek oraz radny Henryk Sienkiewicz głos oddali ustnie. 

Wniosek został przyjęty. 
Porządek obrad w tym zakresie został przyjęty i zmieniony. 

Drugi wniosek dotyczący wprowadzenia do porządku LXXIII sesji Rady Miasta Żagań 
projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej gminie Chocim na Ukrainie. 
Przewodniczący Rady zaproponował, aby projekt uchwały został omówiony i głosowany pkt. 
9 ppkt "m", następnie przeszedł do głosowania wniosku. 

Glosowano w sprawie: 
Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej gminie Chocim na Ukrainie. 

Wyniki glosowania 
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jakub Witek 

Wniosek został przyjęty. 
Porządek obrad w tym zakresie został przyjęty i zmieniony. 
Porządek obrad został zmieniony i przyjęty w całości. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXII sesji Rady Miasta Żagań z dnia 28.12.2023 r. 
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Brak uwag. 
Protokół został przyjęty. 
Załącznik do protokołu nr 3 
4. Sprawozdania z działalności między sesjami Komisji Stałych Rady Miasta Żagań. 

Przewodniczący Rady Adam Matwijów, poprosił o odczytanie protokołów z posiedzeń 
Komisji Stałych. 
Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki Miejskiej odczytał Przewodniczący Komisji 
Wiesław Bochenek. 
Do protokołu odniósł się radny Ireneusz Szaniawski prosząc o uzupełnienie protokołu zapisem, 
że radny podczas posiedzenia Komisji Gospodarki Miejskiej zapytał na jakim etapie są prace 
związane z budową ronda koło kościoła pw. Św. Ducha przy ul. Wojska Polskiego. Z kolei 
radny Piotr Łoś zgłosił brak zapisu w sprawie uchwały zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego, odnośnie Bulwaru Szarych Szeregów, wobec której zgłosił 
sprzeciw. Przewodniczący Rady poprosił radnych o złożenie prośby o uzupełnienie protokołu 
na piśmie. W odpowiedzi radny Grzegorz Kuźniar poinformował, że w protokole ujęty jest 
przebieg obrad, o czym były dyskusje, a także wyniki poszczególnych głosowań. Ponadto radny 
zaznaczył, że jeśli jest coś ważnego na czym radnemu zależy, na jego wniosek umieści w 
protokole. 
Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury odczytał Przewodniczący Komisji Krzysztof 
Sieńko. 
Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów odczytał Przewodniczący Komisji Henryk 
Sienkiewicz. 
Do protokołu odniósł się radny Piotr Łoś zaznaczając, że słowa „radni nie są ekspertami, aby 
wypowiadać się na temat tej uchwały", wypowiedział Pełnomocnik Komitetu Inicjatywy 
Uchwałodawczej mieszkańców Gminy Miejskiej Żagań, a nie radny. 
Protokół z posiedzenia Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego odczytał 
Przewodniczący Komisji Stanisław Kucab. 

Sprawozdania zostały przyjęte. 

5. Sprawozdania z działalności za 2023 r. 

a) Komisji Stałych Rady Miasta Żagań 
b) Komisji Rewizyjnej 
c) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Brak uwag. 
Sprawozdania zostały przyjęte. 
Załącznik do protokołu nr 5. 

6. Przedłożenie planów pracy na 2024 rok Stałych Komisji Rady Miasta Żagań, w tym: 

a) Komisji Gospodarki Miejskiej. 
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b) Komisji Budżetu i Finansów. 
c) Komisji Oświaty i Kultury. 
d) Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
e) Przedłożenie planu pracy na rok 2024 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Brak uwag. 
Plany pracy zostały przyjęte. 
Załącznik do protokołu nr 6. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Żagań o działalnościach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

Brak uwag. 
Informacja została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 7. 

8. Informacja Burmistrza Miasta Żagań z działalności między sesjami Rady Miasta 
Żagań. 

Do informacji odniósł się radny Krzysztof Sieńko, pytając o spotkanie w sprawie wyłonienia 
zadania do dofinansowania w ramach: Lubuskiej Bazy Sportowej". Odpowiedzi udzieliła 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zagospodarowania Przestrzennego Agnieszka Fedorowicz. 
Ponadto Przewodniczący Rady Adam Matwijów poinformował o możliwości składania przez 
Stowarzyszenia wniosków do Urzędu Marszałkowskiego, o dofinansowanie w zakresie pracy 
z młodzieżą. 
Z kolei Burmistrz Miasta Andrzej Katarzyniec poruszył temat spotkania Społecznej Komisji 
Mieszkaniowej, wobec której pojawiły się wątpliwości w kwestii prawidłowego przydzielania 
mieszkań. Radny Tomasz Kwarciński zapytał jakiego rodzaju wystąpiły wątpliwości ze strony 
mieszkańców. W celu wyjaśnienia Burmistrz Miasta Żagań poprosił Przewodniczącego 
Komisji Społecznej Piotra Puchalskiego oraz Dyrektora Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej 
Bogdana Fryze o przedstawienie procedury przydzielenia mieszkania. 
Radny Dariusz Jadach, jako przewodniczący komisji Rewizyjnej poinformował, że podczas 
zeszłorocznej kontroli w Zakładzie Gospodarki Mieszkaniowej, nie stwierdzono żadnych 
uchybień w przydzielaniu mieszkań. 
Radny Daniel Marchewka przedstawił nagranie z mediów społecznościowych, dotyczące 
swojej wypowiedzi w kwestii przydzielania lokali. 
Do powyższego tematu odniosła się również radna Małgorzata Klorek, prosząc o 
przedstawienie członków komisji rewizyjnej. 
Po wyczerpaniu tematu Przewodniczący Rady ogłosił 30 minutową przerwę. 

Informacja została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 8. 

9. Uchwały. 
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a) w sprawie przyjęcia od Województwa Lubuskiego przez Miasto Żagań do realizacji 
części zadania publicznego. 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie przyjęcia od Województwa Lubuskiego przez Miasto Żagań do realizacji części 
zadania publicznego. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

Uchwała została przyjęta. 

b) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 r. 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

Uchwała została przyjęta. 

c) w sprawie wyrażenia przez Radę Miasta Żagań stanowiska w przedmiocie 
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przedsięwzięcia „Budowa Elektrociepłowni na paliwa alternatywne wraz z instalacją do 
przesyłu cieplej wody dla Łużyckiego Centrum Recyklingu Sp. z o. o. w Marszowie". 

Przewodniczący Rady Miasta udzielił głosu Pełnomocnikowi Inicjatywy Uchwałodawczej 
Krzysztofowi Prucnalowi, który w pierwszej kolejności odniósł się do słów radnego Piotra 
Łosia, następnie przedstawił skutki jakie może spowodować budowa spalarni w Marszawie. 
Do wystąpienia Pełnomocnika Inicjatywy Uchwałodawczej odniosła się radna Małgorzata 
Klorek uważając, że na obecną chwilę nie powinna powstać spalarnia w Marszawie, gdyż 
Żagań się kurczy i automatycznie będzie mniej śmieci. Ponadto radna prosiła pozostałych 
radnych, aby dostosowali się i odmówili tej budowie. 
Z kolei radny Grzegorz Kuźniar odniósł się do debaty w Żagańskim Pałacu Kultury i słów 
strony społecznej, która była skłonna rozmawiać o budowie elektrociepłowni, jeśli zostaną 
przedstawione jakiekolwiek dane, które wskazałyby na konieczność budowy takiego obiektu. 
Radny zwrócił uwagę na fakt, że spółka nie przedstawiła korzyści jakie mogłyby być z budowy 
takiego obiektu, nie przedstawiła argumentów przekonujących mieszkańców do budowy 
elektrociepłowni, ani konieczności jej wybudowania. Radny Grzegorz Kuźniar zaznaczył, że 
radni powinni podjąć uchwałę w sprawie stanowiska sprzeciwu wobec działań prezesa 
Łużyckiego Centrum Recyklingu, a nie stanowiska w sprawie budowy elektrociepłowni. 
Radny Andrzej Chodań poinformował o spotkaniu z mieszkańcami Kolonia Laski, na którym 
mieszkańcy zwrócili uwagę na fakt, że w przypadku budowy spalarni w Marszawie wartość 
ich nieruchomości spadnie, jeśli chcieliby ją sprzedać. 
Następnie radny Piotr Łoś zwrócił się z zapytaniem do radnego Grzegorza Kuźniara czy 
zwracał się na piśmie do Burmistrza Miasta lub prezesa spółki o przedstawienie informacji na 
temat Łużyckiego Centrum Recyklingu w Marszawie, o plany budowy elektrociepłowni. W 
odpowiedzi radny poinformował, że na złożone pisma otrzymywał odmowę udzielenia 
odpowiedzi na zadane pytania w trosce o dobro spółki lub jako tajemnicę handlową. 
Radny Ireneusz Szaniawski poinformował o rozmowie z mieszkańcami, którzy obawiają się 
budowy spalarni ze względu na pogarszający się stan ich zdrowia, w tym zachorowalność na 
nowotwory, choroby układu krążenia. Radny poprosił Pełnomocnika Inicjatywy 
Uchwałodawczej o krótkie przedstawienie zagrożeń dla życia i zdrowia mieszkańców, jakie 
może wywołać budowa takiego obiektu. 
Radna Małgorzata Klorek podziękowała Stowarzyszeniu Czyste Powietrze za determinację i 
wszelkie działania. 
Przewodniczący Rady poprosił Pełnomocnika Inicjatywy Uchwałodawczej Krzysztofa 
Prucnala o udzielenie krótkiej odpowiedzi na zapytanie radnego. 
Radny Daniel Marchewka podkreślił, że jest to ważny moment, jeśli chodzi o dyskusję i 
zasygnalizowanie wszystkich obaw, które są związane z powstaniem spalarni, a kolejny krok 
należy do ewentualnego inwestora. 
Radny Piotr Łoś przedstawił jakie elementy powinna zawierać uchwała, następnie zapytał radcę 
prawnego, czy przedstawiona uchwała powinna być procedowana, gdyż nie zawiera wszystkich 
wymienionych elementów. W odpowiedzi radny usłyszał, że nie wszystkie uchwały podlegają 
wykonaniu przez organy Gminy, dlatego nie będą zawierały wszystkich wymienionych 
elementów, a przedłożoną uchwałę należy traktować jako zajęcie stanowiska. 
Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
wyrażenia przez Radę Miasta Żagań stanowiska w przedmiocie przedsięwzięcia „Budowa 
Elektrociepłowni na paliwa alternatywne wraz z instalacją do przesyłu ciepłej wody dla 
Łużyckiego Centrum Recyklingu Sp. z o. o. w Marszawie". 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz 
Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Tomasz Maciejak, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Piotr Węglik, Agnieszka 
Ziętek-Muszyńska, Małgorzata Klorek 
PRZECIW (1) 
Ireneusz Szaniawski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Daniel Marchewka, Jakub Witek 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Łoś 

Radny Piotr Łoś nie brał udziału w głosowaniu. 
Radna Małgorzata zgłosiła pomyłkę w głosowaniu, zamiast przycisku za wcisnęła przycisk 
przeciw. Ostatecznie radna głosowała za uchwałą. 
Pełnomocnik Inicjatywy Uchwałodawczej podziękował Burmistrzowi Miasta oraz Radzie 
Miasta Żagań za wsłuchanie się w głos mieszkańców. 

Uchwała została przyjęta. 

d) w sprawie: wyrażania zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Żagań o statusie 
miejskim. 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Glosowano w sprawie: 
wyrażania zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokalu 
mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imie1me: 
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ZA (19) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam 
Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, 
Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek-Muszyńska, Małgorzata Klorek 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Jakub Witek 

Radna Małgorzata Klorek głos oddała ustnie. 

Uchwała została przyjęta. 

e) w sprawie: wyrażania zgody na podwyższenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Żagań o statusie 
miejskim z tytułu jego położenia w budynku wpisanym do rejestru zabytków. 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Głosowano w sprawie: 
wyrażania zgody na podwyższenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze bezprzetargowej 
lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Żagań o statusie miejskim z tytułu jego 
położenia w budynku wpisanym do rejestru zabytków. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Daniel 
Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk 
Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek 
Muszyńska 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Jakub Witek 

Uchwała została przyjęta. 

f) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 
kandydatach na ławników w wyborach uzupełniających do IV Wydziału Pracy Sądu 
Rejonowego w Żaganiu. 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
Przewodniczący Rady poinformował o posiedzeniu zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 
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ławników, który pozytywnie zaopiniował osoby na ławników do Sądu. Następnie przeszedł 
do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników 
w wyborach uzupełniających do IV Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w Żaganiu. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Daniel 
Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk 
Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek 
Muszyńska 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Jakub Witek 

Uchwała została przyjęta. 

g) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
,,Starego Miasta" w Żaganiu. 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
Radny Piotr Łoś zapytał o Bulwar Szarych Szeregów. 

Glosowano w sprawie: 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Starego Miasta" 
w Żaganiu. 

Wyniki glosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imie1me: 
ZA (13) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, 
Henryk Sienkiewicz, Ireneusz Szaniawski, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
PRZECIW (3) 
Andrzej Chodań, Piotr Łoś, Krzysztof Omieljańczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Grzegorz Kuźniar, Krzysztof Sieńko, Piotr Węglik 
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NIEOBECNI (2) 
Tomasz Kwarciński, Jakub Witek 

Uchwała została przyjęta. 

h) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
,,Starego Miasta" w Żaganiu - obszar A. 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Glosowano w sprawie: 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Starego Miasta" 
w Żaganiu - obszar A. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

U chwała została przyjęta. 

i) w sprawie: zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach programu pomocy 
regionalnej na inwestycje początkowe dla przedsiębiorców prowadzących działalność 
gospodarczą na terenie miasta Żagań. 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Glosowano w sprawie: 
zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach programu pomocy regionalnej na 
inwestycje początkowe dla przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą na 
terenie miasta Żagań. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
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Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

Uchwała została przyjęta. 

j) w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy 
Wojewódzkiej Policji w Gorzowie Wielkopolskim. 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Głosowano w sprawie: 
przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej 
Policji w Gorzowie Wielkopolskim. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imie1me: 
ZA (21) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 

Uchwała została przyjęta. 

k) w sprawie przyjęcia od Województwa Lubuskiego przez Gminę Żagań o statusie 
miejskim do realizacji zadania w zakresie przebudowy drogi wojewódzkiej nr 296 
Żagań- Iłowa polegającej na budowie drogi dla rowerów na odcinku od Żagania do 
Czernej. 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia od Województwa Lubuskiego przez Gminę Żagań o statusie miejskim do realizacji 
zadania w zakresie przebudowy drogi wojewódzkiej nr 296 Żagań- Iłowa polegającej na 
budowie drogi dla rowerów na odcinku od Żagania do Czernej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 
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Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, 
Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk 
Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Jakub Witek, Agnieszka 
Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Grzegorz Kuźniar 

Uchwała została przyjęta. 

I) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Żagańskiego. 
Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
Przewodniczący Rady Miasta poprosił Skarbnik miasta o omówienie projektu uchwały. 
Następnie przeszedł do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Żagańskiego. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Tomasz Kwarciński, Tomasz Maciejak, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka 
Ziętek-Muszyńska 
PRZECIW (3) 
Grzegorz Kuźniar, Piotr Łoś, Krzysztof Sieńko 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Andrzej Chodań, Daniel Marchewka, Jakub Witek 

Uchwała została przyjęta. 

m) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej gminie Chocim na Ukrainie. 

Przewodniczący Rady Miasta poprosił Skarbnik miasta o omówienie projektu uchwały. 
Następnie przeszedł do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy rzeczowej gminie Chocim na Ukrainie. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imie1me: 
ZA (20) 
Wiesław Bochenek, Andrzej Chodań, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, 
Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, 
Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Tomasz Nowak, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jakub Witek 

Uchwała została przyjęta. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

Jako pierwsza głos zabrała radna Małgorzata Klorek, pytając dlaczego nie ruszył jeszcze 
monitoring. Odpowiedzi udzieliła Naczelnik Inwestycji i Zagospodarowania Przestrzennego 
Agnieszka Fedorowicz informując, że wykonawca ma termin wykonania inwestycji do 
06.05.2024 r. 
Następnie Przewodniczący Rady Adama Matwijów poinformował o kolejnym posiedzeniu 
Rady Miasta Żagań, które planowane jest na 16 lutego 2024 r., o godzinie 15.00 w Żagańskim 
Pałacu Kultury oraz o posiedzeniu w tym samym dniu Komisji Oświaty i Kultury o godz. 13 .30. 
Następnie Przewodniczący Rady przypomniał o konieczności złożenia oświadczeń 
majątkowych na koniec kadencji Rady Miasta Żagań. 

11. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Żagań zamknął LXXIII sesję Rady Miasta Żagaó. 

https://www.youtube.com/watch?v=6VTsNfrzl YE 
https://www.youtube.com/watch ?v=9O4 H WO Ktg8A 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

15 


